
 

                                                                                      ПО-42 / 30.05.24г. 

 

ПИТАНЕ 

 

от ИВАН ИВАНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 30.05.2024 г. 

 

 

 Уважаема r-жо Христова, 

 В качеството ми на общински съветник в Общински съвет - Габрово имам 

питане относно системата за видеонаблюдение. Въпросът ми към вас са следния: 

 1. През 2018 г. и 2019 г. от МВР до всички общински центрове са изпратени 

насоки за интегриране на системите за видеонаблюдение със РД МВР. 

 По каква причина тази интегрираност не е осъществена 5 години по късно? 

 Благодаря предварително за отговора! 
 



Ниво на конфиденциалност 1  

[TLP-RED] 

 

                               

 

                                                                                                                     ПО-42/ 27.06.24г. 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ГАБРОВО 

 

 

ОТГОВОР НА ПИТАНЕ  

 

НА ГОСПОДИН ИВАН ИВАНОВ – ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК, 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО, 

ПРОВЕДЕНО НА 30.05.2024 Г. 

     

 

ВЪПРОС: В качеството ми на общински съветник в Общински съвет - Габрово имам 

питане относно системата за видеонаблюдение. Въпросът ми към вас са следния: 

 1. През 2018 г. и 2019 г. от МВР до всички общински центрове са изпратени насоки 

за интегриране на системите за видеонаблюдение със РД МВР. 

 По каква причина тази интегрираност не е осъществена 5 години по късно? 

 Благодаря предварително за отговора 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ИВАНОВ, 

 

Относно Вашия Въпрос Ви предоставяме следната информация: 

 

Системата за видеонаблюдение на Община Габрово не е интегрирана с тази на МВР, тъй 

като МВР не разполага с такава. Въпреки това от 2018 година Община Габрово е предоставила 

възможност служители на МВР да използват систамата за видеонаблюдение на община Габрово.  

Достъпът се осъществява на специално предоставена от Община Габрово и ситуирана на 

територията на МВР Габрово, компютърна конфигурация.  

По този начин считаме, че се постигат целите за превенция и координация на действията 

на Община Габрово и МВР, без да са необходими излишни разходи по интегриране на 

различните системи на двете институции.  

 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА  /П / 

Кмет на Община Габрово  

 

 

 


